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WNIOSKIIZAPYTANIA RADNEGO

Imię i nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz
W sprawie: wysokości diet i budowy chodnika w ul. Wodnej

1. Proszę o informację, jaką kwotę łącznie wypłacono do tej pory radnym
- wszystkim członkom i przewodniczącej z obecnie działającej
doraźnej Komisji Statutowej od początku jej istnienia.

2. Kiedy i czy będzie kontynuowana budowa chodnika w ulicy Wodnej w
tym roku? Jeśli tak, to w jakim zakresie? Czy trudny teren i wysoki

• poziom wód gruntowych to przeszkoda w budowie chodnika w tej
ulicy?

Mosina, 9 sierpnia 2013

S
RADNY RADY MIEJSKIEJ

GMINY MOSINA

1-c

Łukasz Kasprowicz



PRZEWODNICZĄCY
RADY MIEJSKIE.! W MOSINIE
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W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Łukasza Kasprowicza
w sprawie określenia wysokości łącznej kwoty diet wypłaconych do tej pory członkom
Komisji Statutowej oraz w sprawie budowy chodnika w ul. Wodnej.
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Do wiadomości:
Pan
Łukasz Kasprowicz
Radny
Rady Miejskiej w Mosinie


